
Besluitenlijst Visie en Advies
Datum 14-11-2022
Tijd 19:30 - 22:00
Locatie Raadzaal
Voorzitter Anja de Rijk - de Jong
Aanwezigen Ingrid Bader, Hilde Bax, Marcel Doze, Gerben van Duin, Nick van Egmond, 

Astrid Heijstee - Bolt, Evert Henrotte, Monique Hogenboom, Johan 
Hoogendoorn, Dolf Kistemaker, Roy Möllers, Yvonne Peters-Adrian, Kelly  
Straver - van der Wereld, Roland van van Beurden, Tanja van Klink, Thea 
Wesselman - van der Meer, Fred Zoetendaal en Carsten Zwaaneveld

Toelichting De raadsleden geven hun visie op de voorstellen en adviseren of het voorstel 
voor besluitvorming naar de gemeenteraad kan.

1 Opening
Besluit:

De voorzitter opent de vergadering om 19.32 uur.

2 Vaststelling van de agenda
Besluit:

De voorzitter merkt op dat het voorstel is gedaan om agendapunt 10: 
uitbreiding Kaskade als eerste inhoudelijke agendapunt, dus als agendapunt 7, 
te behandelen. De leden stemmen in met dit voorstel en met de door dit 
voorstel gewijzigde agenda.

3 Mededelingen
Besluit:

Wethouder Peters doet een mededeling inzake vergunningverlening waarin zij 
aangeef dat er een onderzoek zal komen waarin kritisch gekeken zal worden 
naar de wijze van vergunningverlening van de gemeente en waaruit 
aanbevelingen zouden kunnen volgen. Er worden geen andere mededelingen 
gedaan.

4 Besluitenlijst 2 november 2022
Besluit:

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

5 Spreekrecht over niet geagendeerde onderwerpen
De heer Van Tol spreekt in over "de lezer centraal"
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Besluit:

De heer Van Tol spreekt in over het onderwerp 'de lezer centraal' en hij krijgt 
hiervoor vijf minuten spreektijd van de voorzitter. Na zijn spreektijd geeft dhr. 
Van Tol aan zich aan te melden voor het spreekrecht over niet geagendeerde 
onderwerpen op de Visie en Advies avond van 16 november a.s. om zijn 
betoog te vervolgen.

6 Vragenkwartier
Besluit:

Wethouders Peters en Kistemaker beantwoorden de vragen van mw. Straver 
(SvKB) inzake de huisvesting van arbeidsmigranten en gaan tevens in op een 
tweetal vervolgvragen van mw. Straver (SvKB) over het voorkomen van misbruik 
en het gelopen tijdspad.

7 Integraal Veiligheidsbeleid 2023-2026
Binnen de gemeente Kaag en Braassem spelen diverse veiligheidsvraagstukken. 
De gemeente stelt hiervoor een integraal veiligheidsbeleid op. Dit beleid geeft 
de prioriteiten en ontwikkelthema’s op het gebied van veiligheid voor de 
aankomende vier jaar weer.

Besluit:

De aanwezige leden stellen vragen en maken opmerkingen over onder meer 
een extra boa, digitale weerbaarheid, de APV, sociale inclusiviteit, 
ondermijning, buurtbemiddeling, koppeling van zorg en veiligheid, het 
knoppenmodel, communicatie, structureel versus incidenteel budget, 
zichtbaarheid, vernieling en beschadiging en het uitvoeringsplan.
De portefeuillehouder, mw. Heijstee - Bolt, beantwoordt de aan haar gestelde 
vragen. De aanwezige leden besluiten om het voorstel door te sturen naar de 
raad van 21 november als hamerstuk.

8 Zienswijze Regionaal Beleidsplan eenheid Den Haag ‘Coalitie voor veiligheid 
2023-2026’
Het lokale veiligheidsbeleid is de verantwoordelijkheid van de gemeente. 
Bepaalde thema’s zijn gemeente overschrijdend en vragen een bovenlokale 
aanpak. Deze aanpak staat geformuleerd in het Regionaal Beleidsplan eenheid 
Den Haag. Door middel van een zienswijze kan de gemeenteraad invloed 
hebben op de koers van de bovenlokale veiligheidsaanpak. In het Regionaal 
Beleidsplan eenheid Den Haag ‘Coalitie voor Veiligheid 2023-2026’ zijn vijf 
regionale thema’s opgenomen waar de gemeenten, het Openbaar Ministerie 
(OM) en de politie zich extra op gaan inzetten. De vijf thema’s zijn: 
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Maatschappelijk ongenoegen, Cybercrime en gedigitaliseerde criminaliteit, 
Jeugd en Veiligheid, Zorg en Veiligheid en Ondermijning.

Besluit:

De aanwezige leden maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer 
informatieveiligheid, communicatie, zichtbaarheid van de politie, cybercrime en 
regionale voorlichting. De portefeuillehouder, mw. Heijstee - Bolt, beantwoordt 
de aan haar gestelde vragen. Dhr. Zwaaneveld (D66) kondigt een mogelijk 
amendement aan inzake aandacht voor informatieveiligheid. De aanwezige 
leden besluiten daarop om het voorstel door te sturen naar de raad van 21 
november als bespreekstuk.

9 Werkprogramma Holland Rijnland 2022 – 2026 en conceptbegroting 
Serviceorganisatie Zorg (SOZ) 2023
Het college stelt de raad voor om kennis te nemen van het concept 
werkprogramma Holland Rijnland 2022- 2026 en de ontwerpbegroting 2023 
SOZ en voor het concept werkprogramma gebruik te maken van de 
mogelijkheid om een zienswijze in te dienen. De ontwerpbegroting 2023 SOZ 
geeft geen aanleiding tot het uiten van wensen of bedenkingen.

Besluit:

De aanwezige leden maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer 
landbouwverkeer, duurzame tuinbouwgebieden, het organisatorisch schoon 
schip maken, grip op gemeenschappelijke regelingen en aandacht voor wonen, 
mobiliteit en economie. De portefeuillehouders, mw. Heijstee - Bolt en dhr. 
Kistemaker (verkeer), beantwoorden de aan hen gestelde vragen. Dhr. 
Hoogendoorn (CDA) kondigt een mogelijk amendement aan inzake 
landbouwverkeer. Dhr. Kistemaker geeft aan zich daarin te kunnen vinden. De 
aanwezige leden besluiten daarop om het voorstel door te sturen naar de raad 
van 21 november als bespreekstuk.

10 Uitbreiding Kaskade
Kaskade in Roelofarendsveen zit vol; het gebouw wordt volledig benut. De 
bouw van Braassemerland gaat verder en het aantal leerlingen blijft groeien. De 
leerlingenprognose laat zien dat uitbreiding van capaciteit urgent is. De 
gemeente is verplicht om in adequate onderwijshuisvesting te voorzien, door 
onderwijshuisvestingsmiddelen beschikbaar te stellen. Het onderwijs geeft 
daarbij aan wat de onderwijskundige voorwaarden en wensen zijn.
De samenwerkende kindpartners zien goede mogelijkheden in de uitbreiding 
van het huidige gebouw. Het voorstel aan de raad is om een 
voorbereidingskrediet vast te stellen om de uitbreiding van het gebouw verder 
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uit te kunnen werken en om een voorbereidingskrediet vast te stellen om een 
inrichtingsplan voor de omgeving te kunnen opstellen. De plannen worden 
later definitief vastgesteld.

Besluit:

De aanwezige leden maken opmerkingen en stellen vragen over onder meer 
het afgelegde schoolbezoek, alternatieven, een permanente versus een semi-
permanente oplossing, inzicht in de opbouw van de 141.000, -, de 
verkeerssituatie, bouwplannen, de leerlingprognose i.r.t. een mogelijke nieuwe 
locatie, een transparante opbouw van financiering na uitbreiding (met onder 
meer de onderhoudskosten) en het lettertype van bijlage 3. De 
portefeuillehouders, dhr. Van Egmond en dhr. Kistemaker (verkeer), 
beantwoorden de aan hen gestelde vragen. Dhr. Van Egmond zegt daarbij 
schriftelijk terug te komen op de vraag van de VVD inzake de opbouw van de 
141.000 euro. De aanwezige leden besluiten het voorstel door te sturen naar 
de raad van 21 november als bespreekstuk.

11 Sluiting
Besluit:

De voorzitter sluit de vergadering om 21.32 uur.


